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F-TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2009-05-20 

Tid: 12.00–13.00 
Plats: Konferensrummet biblioteket  

Närvarande 

O R D F Ö R A N D E  K A R I N  E L A M  
V I C E  O R D F Ö R A N D E ,  S E K R E T E R A R E :  M I K A E L A  H O L M   

K A S S Ö R :  E R I K  G A L L N E B Y  
L E D A M O T :  N I K L A S  J A K O B S S O N  

O R D F Ö R A N D E  F 6 :  A N T O N  K Ö R K K Ö  
O R D F Ö R A N D E  D P :  J O N A S  L I N D G R E N  

O R D F Ö R A N D E  F N O L L K :  H A R A L D  F R E I J  
O R D F Ö R A N D E  S N F :  J O N A T A N  O L O F S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F O C :  J O N N Y  K A R L S S O N  

O R D F Ö R A N D E  F A R M :  H U G O  N O R D E L L  
O R D F Ö R A N D E  2 0 0 9 / 2 0 1 0 :  P O N T U S  L A U R E L L  

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE  
 Mötet öppnas. 

§ 2 RAPPORT FRÅN F6 
Nya F6 har varit på serveringsutbildning och på gasque-möte. Ikväll ska de ha gemensam 

överlämning. 

§ 3 RAPPORT FRÅN DP 
DP har inte gjort något speciellt. Ikväll ska de ha överlämning. 

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FNollK har haft phadderdup och de har bestämt phaddergrupperna. 

§ 5 RAPPORT FRÅN FARM 
FARM har sökt de som är ansvariga för arbetsmarknadsdagar.se för att ordna F-expo, men de 

har varit svåra att få tag i. 

§ 6 RAPPORT FRÅN SNF 
SNF har planerat räknestugan de ska ha under nollningen och planerat för nästa år. De har 

också varit på UU-möte där de försökt få fram en officiell hållning om EDIT-utredningen. 

§ 7 RAPPORT FRÅN FOC 
Foc har handlat godis och dricka. 
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§ 8 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET  
Kärnstyret har haft överlämning och planerar inför stormötet. 

§ 9 INFORMATION  
 Vi kommer antagligen inte få ha kvar skyddsrummet nästa år. 

 Det är nu ordnat med ÄG-studenter på pubrundan. 

§ 10 KLÄDER ,  FIF 
Fif vill köpa in matchkläder och har gett förslag en uppsättning. Styret tycker att det verkar bra 

och godkänner köpet, men tryck med nummer ska vara på ryggen och sektionsmärket ska var 

på vänster bröst. 

§ 11 INCIDENT  
Fyra personer störde en CETAC-sittning med ett ovälkommet gyckel, då de redan blivit tillsagda 

att inte komma in och störa. Styret accepterar inte detta och beslutade därför att ge samtliga 

inblandade en officiell varning. 

Beslut: Att ge on officiell varning till de fyra personerna. 

§ 12 NÄSTA MÖTE  
Nästa möte är efter sommaren.  

§ 13 MÖTET AVSLUTAS  
Mötet avslutades. 

Karin Elam Mikaela Holm 
Ordförande Vice ordförande, 

Sekreterare 
 


